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EESTI VABARIIK 

MAARDU LINNAVOLIKOGU 

 

 

ISTUNGI PROTOKOLL 

 

 

Maardu                         31.01.2023 nr 15 

 

Algus 1200, lõpp 1425 

 

Juhatas: Maardu Linnavolikogu esimees Ailar Lyra 

 

Protokollis: Jelizaveta Martjanova 

 

Võtsid osa: Ailar Lyra, Eduard Tanvel, Roman Filiptšik, Erika Tiganik, Vassili Muhhin, Jevgeni 

Golovatš, Olga Naydenova, Larissa Voitko, Eve Kislov, Natalja Kurževa, Jaana Kilk, Natalja 

Vlassova, Margarita Sumina, Jelena Jefstafiadi, Riina Läll, Nikolai Degtjarenko, Pavel Kuusik. 

 

Puudus: Liidia Bodnar, Pavel Arhipov, Ants Raudla. 

 

Kutsutud: Jelena Visbek – rahandusosakonna juhataja, Aurika Sin – abilinnapea, Mati Kärner –  

ehitus- ja planeerimisosakonna juhataja, Kadi Orm  – jurist, Julia Saveljeva – linnasekretär, Marika 

Pärn –  Hendrikson & Ko projektide juht, Pille Metspalu  – Hendrikson & Ko üldplaneeringute 

osakonna juhataja, Raul Savimaa – Eesti Looduskaitse Selts. 

 

Kohalolijad: Roman Silla – operaator, Daniil Kurakin – MTÜ Maardu Hääl. 

 

Volikogu esimees andis teada, et vastavalt Maardu linna valimiskomisjoni otsusele nr 19 on alates 

01.01.2023 taastatud Maardu Linnavolikogu liikme Eve Kislovi volitused . 

 

Maardu Linnavolikogu esimees Ailar Lyra avas volikogu istungi ja tegi teatavaks päevakorra projekti: 

 

1.  Maardu linna üldplaneeringu kehtestamine 

Ettekandja: ehitus- ja planeerimisosakonna juhataja Mati Kärner, Hendrikson & Ko 

üldplaneeringute osakonna juhataja Pille Metspalu ja Hendrikson & Ko projektide juht 

Marika Pärn 

Kaasettekandja: eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Ants Raudla 

2. Maardu Linnavolikogu 28.01.2014 määruse nr 5 ,,Maardu linna ehitusmäärus“ 

kehtetuks tunnistamine  

Ettekandja: jurist Kadi Orm 

Kaasettekandja: eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Ants Raudla 

3. Pädevuse delegeerimine  

Ettekandja: jurist Kadi Orm 

Kaasettekandja: eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Ants Raudla 
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4. Maardu linna 2023. aasta eelarve II lugemine  

   Ettekandja: rahandusosakonna juhataja Jelena Visbek 

 Kaasettekandja: eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Ants Raudla 

5. Maardu Linnavolikogu 26.11.2019 määruse nr 56 „Maardu linna eelarvest 

sotsiaaltoetuste maksmise kord“ muutmine 

Ettekandja: abilinnapea Aurika Sin 

Kaasettekandja: sotsiaal- ja tervishoiukomisjoni esimees Riina Läll 

6. Rahvakohtunikukandidaatide valimiseks häältelugemiskomisjoni moodustamine 

Ettekandja: linnavolikogu esimees Ailar Lyra 

7. Rahvakohtunikukandidaatide valimine  

Ettekandja: linnavolikogu esimees Ailar Lyra 

8. Maardu linna jaoskonnakomisjonide moodustamine ja liikmete nimetamine 

Ettekandja: linnasekretär Julia Saveljeva 

9. Maardu Linnavolikogu Muuga ja Maardu järveäärse piirkonna komisjon koosseisu 

kinnitamine 

Ettekandja komisjoni esimees Roman Filiptšik 

10. Maardu linna 2023. aasta eelarve III lugemine 

 Ettekandja: rahandusosakonna juhataja Jelena Visbek 

 Kaasettekandja: eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Ants Raudla 

 

Küsimusi, ettepanekuid ja täiendusi päevakorra projekti kohta ei esitatud. 

 

Ailar Lyra pani päevakorra kinnitamise hääletamisele. 

OTSUSTATI (ühehäälselt): päevakord kinnitada.  

 

Päevakorrapunkt 1 

Maardu linna üldplaneeringu kehtestamine 

 

KUULATI: ehitus- ja planeerimisosakonna juhataja Mati Kärner tegi üldplaneeringu eelnõust 

ülevaate. Marika Pärn tegi ettekande Maardu linna üldplaneeringu koostamise protsessist ja selle 

eesmärkidest. Pärn tõi esile, et selle üldplaneeringu olulised teemad on Kallavere asumi keskusalad 

ja äri- ja tootmise maa-alade arendustingimused ning ta tegi nendest ülevaate (ettekanne on lisatud 

protokollile).  

 

E. Kislov küsis ettekandjalt, kas on ülevaade ka teistest piirkondadest või ainult Kallaverest?  

M. Pärn vastas, et üldplaneering määrab arengusuunad kõikidele piirkondadele. 

 

E. Kislov küsis, kas planeeritakse ka Muugal teha keskusala? 

M. Pärn vastas, et seal on ka planeeritud keskusala. 

 

N. Degtjarenko küsis kiirtrammi ühendusest Tallinnaga. 

M. Pärn vastas, et trammitee koridori võimalus on ette nähtud. 

 

Pille Metspalu tutvustas interaktiivset Maardu linna üldplaneeringu kaardirakendust. 

 

E. Kislov küsis, millal interaktiivne kaart ilmub Maardu linnavalitsuse veebilehel? 

M. Kärner vastas, et link kaardiga ilmub veebilehel pärast üldplaneeringu vastuvõtmist. 

 

Lyra ütles, et kaasettekandja, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Ants Raudla puudub, aga tal on 

teave, et komisjon toetab eelnõu kinnitamist. 
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Eelarve- ja majanduskomisjoni liige Eduard Tanvel ka kinnitas, et komisjon toetab eelnõu 

kinnitamist.  

 

Rohkem küsimusi ja sõnavõtte ei olnud. 

Ailar Lyra pani otsuse eelnõu hääletusele. 

 

OTSUSTATI (18 - poolt): kiita heaks otsus Maardu linna üldplaneeringu kehtestamine (otsus nr 

42, 31.01.2023) 

 

12:30 N. Degtjarenko lahkus istungilt. 

 

 

Päevakorrapunkt 2 

Maardu Linnavolikogu 28.01.2014 määruse nr 5 ,,Maardu linna ehitusmäärus“ kehtetuks 

tunnistamine 

 

KUULATI: jurist Kadi Orm tutvustas eelnõud. 

 

A. Lyra tõi välja, et eelarve- ja majanduskomisjon toetab eelnõu kinnitamist. 

 

Küsimusi ja sõnavõtte ei olnud.  

Ailar Lyra pani hääletusele võtta vastu määrus Maardu Linnavolikogu 28.01.2014 määruse nr 5 

,,Maardu linna ehitusmäärus“ kehtetuks tunnistamine 

 

OTSUSTATI (17 - poolt, 1 – ei osalenud hääletuses): võtta vastu määrus Maardu Linnavolikogu 

28.01.2014 määruse nr 5 ,,Maardu linna ehitusmäärus“ kehtetuks tunnistamine (määrus nr 31, 

31.01.2023). 

 

 

Päevakorrapunkt 3 

Pädevuse delegeerimine  

KUULATI: jurist Kadi Orm tegi eelnõust ülevaate. 

 

A. Lyra tõi välja, et eelarve- ja majanduskomisjon toetab eelnõu kinnitamist. 

 

Küsimusi ja sõnavõtte ei olnud. 

Ailar Lyra pani hääletusele kiita heaks otsus Pädevuse delegeerimine 

 

OTSUSTATI (16 - poolt, 1 – erapooletu, 1 – ei osalenud hääletuses): kiita heaks  otsus Pädevuse 

delegeerimine (otsus nr 43, 31.01.2023). 

 

12:35 N. Degtjarenko tuli tagasi. 

 

 

Päevakorrapunkt 4 

Maardu linna 2023. aasta eelarve II lugemine 

 

KUULATI: rahandusosakonna juhataja Jelena Visbek tegi ülevaate Maardu linna 2023. a eelarvest 

ja sõnas, et opositsioon ettepanekutega (vähendada personalikulusid (kululiik 50) 1 000 000 euro 
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võrra ja suurendada sama summa 1 000 000 euro ulatuses kululiiki 15 – põhivara soetuseks ning 

vähendada võetavaid kohustusi 500 000 euro võrra, et pidurdada linna kiiresti kasvavat 

võlakoormust) ei ole võimalik nõustuda, kuna personalikulude tõus on seotud eelkõige Maardu linna 

allasutuste õpetajate ja spetsialistide kuupalga alammäära tõusuga. 2023.  aastal tõuseb ka töötasu 

alammäär Eestis. Eesti Vabariigi otsuses lisatakse omavalitsustel kohustus tõsta töötasu alammäära 

kõikidel töötajatel spetsialistidel, st tõsta eelarves töötasu 255 inimestele. Sellepärast ei ole palgafondi 

võimalik vähendada 1 000 000 euro võrra. 

Maardu linna 2023. eelarves võlakoormus on 39% aga seadus kehtestab, et võlakoormuse ülem piir 

on 80%. See võimaldab linnal võlakoormus tõsta. 

 

N. Degtjarenko küsis, kas linnas on eriolukord, et žongleeritakse võlakoormuse ülempiiriga?  

J. Visbek vastas, et eriolukorda ei ole. Laenu võtmine investeeringute suurendamiseks on tavaline 

praktika.  

 

N. Degtjarenko küsis, kas on võimalus loobuda linnavalitsuse ametnikel palkade tõstmisest ning 

planeerida hoopis palkade kärpimist. 

J. Visbek vastas, et on raske leida spetsialiste, kes oleks nõus töötama Maardu linnas väikse palga 

eest.  

 

I. Antonova küsis, mida sisaldavad valitsuse sektori majandamiskulud? 

J. Visbek vastas, et majandamiskulude sees on kütuse- , elektri-, internetikulud jne. Vajadus on ka 

infotehnoloogiat uuendada.  

 

N. Detjarenko ütles oma sõnavõtus, et Maardu Hääle valimisliit sellel kujul eelarve vastuvõtmist ei 

toeta. 

 

A. Lyra tõi välja, et eelarve- ja majanduskomisjon toetab eelnõu kinnitamist. 

 

Rohkem küsimusi ja sõnavõtte ei olnud. 

 

Ailar Lyra pani järgneva volikogu liikmete Antonova ja Degtarenko muudatusettepaneku hääletusele. 

 

Vähendada Maardu linnavalitsuse, Maardu linnavolikogu ja Maardu linnavalitsuse haldusbüroo 

personalikulusid 1 000 000 eurot  

Suurendada Maardu linnas teede pindamist ja teekatte auguremonti Muuga ja Järveäärse piirkonna 

teede pindamiseks ja teekatte löökaukude remondiks 100 000 euro võrra  

Suurendada Maardu linnas teede, parkimiskohtade ja kõnniteede asfalteerimine Muuga ja Järveäärse 

piirkonna teede, parkimiskohtade ja kõnniteede asfalteerimiseks 400 000 võrra. 

Kasutada personalikuludest kokku hoitud 500 000 eurot põhivara soetuseks, seeläbi vähendada 

võetavaid kohustusi 500 000 eurot võrra. 

 

OTSUSTATI (2 – poolt, 15 – vastu, 1 – erapooletu): jätta ettepanek vastu võtmata. 

 

Ailar Lyra pani järgneva Maardu linnavalitsuse muudatusettepaneku hääletusele. 

Suurendada võrreldes Maardu linna 2023. aasta eelarve I lugemisega Maardu linna 2023. a 

põhitegevuse tulusid 852 300 euro ja kulusid 852 300 euro võrra. 

 

OTSUSTATI (15 poolt, 3 – erapooletut) ettepanek vastu võtta. 

 

Ailar Lyra pani hääletusele lõpetada Maardu linna 2023. aasta eelarve vastuvõtmine II lugemine ja 

suunata eelnõu III lugemisele. 
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OTSUSTATI (15 - poolt, 3 - erapooletut): lõpetada Maardu linna 2023. aasta eelarve vastuvõtmine 

II lugemine ja suunata eelnõu III lugemisele. 

 

 

Päevakorrapunkt 5 

Maardu Linnavolikogu 26.11.2019 määruse nr 56 „Maardu linna eelarvest sotsiaaltoetuste 

maksmise kord“ muutmine 

 

KUULATI: abilinnapea Aurika Sin tegi eelnõust ülevaate. Ta rõhutas oma sõnavõtus, et eelnõu 

eesmärkideks on varasemalt kehtestatud toetuste määrade suuremaks muutmine, määruse sõnastuse 

muutmine ning toetuste saamise tingimuste täpsustamine. Koolitoetust võimaldataks eelnõu kohaselt 

ka 4-nda, 5-nda ja 6-nda klassi õpilastele. 

 

N. Degtjarenko küsis, miks otsustati tõsta toetuste määrasid praegu, vaatamata sellele, et inflatsioon 

kasvab juba eelmisest aastast? 

A. Sin vastas, et määrade tõstmine toimub uue aasta eelarve vastuvõtmise tingimustes. On hea 

praktika alustada aasta algusest. Linnavalitsus on arvamusel, et sellises osas toetuste määrade 

tõstmine on linnale jõukohane. 

 

E. Kislov küsis, kas toetuste suurendamise mõjule tehti analüüs? 

A. Sin vastas, et toetuse suurendamise puhul arvestati keskmise inflatsiooniga ning analüüsiti elanike 

kulusid eelmise aasta eest.  

 

E. Kislov ütles, et eelnõu § 1 lg 7 sõnastus ei ole aru saadav. 

A. Sin vastas, et 15. jaanuar on viimane võimalus teha taotlus eelmise aasta viimase kvartali eest. 

 

 

N. Degtjarenko küsis, kas linnavalitsus analüüsis sünnipäevatoetuse 100 euro tõstmise võimalust? 

A. Sin vastas, et selline arutelu käis. Praegune seisukoht on selline, et 70 eurot  on see summa, mis 

on eelarvet arvestades jõukohane. 

 

N. Degtjarenko tõi repliigi korras välja, et on kahju, et eelmisel aastal oli prioriteedil personali töötasu 

tõstmine, aga elanikele hakati mõtlema alles sellel aastal. 

 

Kaasettekandja, sotsiaal- ja tervishoiukomisjoni esimees Riina Läll teatas, et komisjon arutas esitatud 

eelnõu läbi ning palub eelnõu volikogu poolt võtta vastu. 

 

Rohkem küsimusi ja sõnavõtte ei olnud. 

Ailar Lyra pani hääletusele võtta vastu määrus Maardu Linnavolikogu 26.11.2019 määruse nr 56 

„Maardu linna eelarvest sotsiaaltoetuste maksmise kord“ muutmine. 

 

OTSUSTATI (18 – poolt ): võtta vastu määrus Maardu Linnavolikogu 26.11.2019 määruse nr 56 

„Maardu linna eelarvest sotsiaaltoetuste maksmise kord“ muutmine (määrus nr 32, 31.01.2023). 

 

 

Päevakorrapunkt 6 

Rahvakohtunikukandidaatide valimiseks häältelugemiskomisjoni moodustamine 

 

KUULATI: linnavolikogu esimees Ailar Lyra tegi eelnõust ülevaate ning seletas kestvusega 31.01 – 

01.02.2023 häältelugemiskomisjoni moodustamise vajadust. Ankeedi saamaks 
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rahvakohtukandidaadiks on esitanud ka kehtiva häältelugemiskomisjoni esimees. 

 

13:14 I. Antonova lahkus istungilt. 

 

Linnavolikogu esimees Ailar Lyra tegi ettepaneku kinnitada rahvakohtunikukandidaatide valimiseks 

moodustatava häältelugemiskomisjoni arvuliseks koosseisuks 3 inimest. 

OTSUSTATI (ühehäälselt): kinnitada häältelugemiskomisjoni arvuliseks koosseisuks 3 inimest. 

 

A. Lyra tegi ettepaneku häältelugemiskomisjoni kandidaatide esitamiseks.  

Ailar Lyra esitas liikmekandidaatideks Natalja Vlassova ja Erika Tiganiku. 

Nikolai Degtjarenko esitas liikmekandidaadiks Eve Kislovi. 

Vassili Muhhin esitas liikmekandidaadiks Eduard Tanveli. Kandidaadid andsid nõusoleku 

kandideerimiseks. 

A. Lyra teavitas, et kuna esitati 4 kandidaati, siis tuleb kõik kandidaadid eraldi kinnitada. Komisjoni 

liikmeteks saavad 3 enim hääli saanud kandidaati.  

Ailar Lyra pani hääletusele Natalja Vlassova kandidatuuri. 

HÄÄLETATI: (15 – poolt, 1 – erapooletut, 2 – ei hääletanud)  

Volikogu esimees pani hääletusele Erika Tiganik kandidatuuri. 

HÄÄLETATI: (15 – poolt, 1 – erapooletut, 2 – ei hääletanud)  

A. Lyra pani hääletusele Eve Kislovi  kandidatuuri. 

HÄÄLETATI: (1 – poolt, 15 – vastu, 2 – ei hääletanud)  

Ailar Lyra pani hääletusele Eduard Tanveli kandidatuuri. 

HÄÄLETATI: (15 – poolt, 2 – erapooletut, 1 – ei hääletanud)  

Vastavalt hääletustulemustele kinnitati häältelugemiskomisjoni liikmeteks: Natalja Vlassova, Erika 

Tiganik, Eduard Tanvel. 

A. Lyra teavitas, et vastavalt Maardu Linnavolikogu töökorra § 13 lg 7 kinnitab volikogu ka 

häältelugemiskomisjoni pädevuse. Lyra tegi ettepaneku kinnitada pädevused alljärgnevalt: 

 

 

1. Natalja Vlassova - esimees 

2. Erika Tiganik - sekretär 

3. Eduard Tanvel - liige 

 

OTSUSTATI: (15 – poolt, 2 – erapooletut, 1 – ei hääletanud) kinnitada 3-liikmeline 

häältelugemiskomisjon koosseisus: Natalja Vlassova - esimees; Erika Tiganik - sekretär; Eduard 

Tanvel - liige (otsus nr 44, 31.01.2023) 

 

 

Päevakorrapunkt 7 

Rahvakohtunikukandidaatide valimine 

 

KUULATI: volikogu esimees Ailar Lyra informeeris kohalolijad, et 11.04.2023. a lõpevad Harju 

Maakohtu 10.04.2019. a valitud rahvakohtunike volitused. Rahvakohtunikukandidaatide valimine 

kuulub KOVi volikogude ainupädevusse. Maardu linn saab esitada 10 rahvakohtunikukandidaati. 

Kandidaatide esitamise õigus on kõigil volikogu liikmetel.  

Lyra esitas rahvakohtunikukandidaatideks  järgmised isikud: 

1. Kristiine Juuse 

2. Natalja Ljašok 
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3. Riina Läll  

 

Rohkem ettepanekuid ei olnud.  

 

Volikogu esimees Ailar Lyra kuulutas salajase hääletamise läbiviimiseks välja vaheaja 13:28 – 13:45. 

 

13:41 I. Antonova tuli tagasi. 

 

Häältelugemiskomisjoni esimees luges ette salajase hääletamise tulemused: 

 

1. Kristiine Juuse       poolt – 17 häält, vastu 0 häält 

2. Natalja Ljašok        poolt – 16 häält, vastu 0 häält 

3. Riina Läll               poolt – 16 häält, vastu 0 häält 

 (häältelugemiskomisjoni 31.01.2023 protokoll nr 1). 

 

Otsustati: lugeda valituks Harju Maakohtule esitatavad rahvakohtunikukandidaadid Kristiine Juuse, 

Natalja Ljašok, Riina Läll (otsus nr 45, 31.01.2023). 

 

 

Päevakorrapunkt 8 

Maardu linna jaoskonnakomisjonide moodustamine ja liikmete nimetamine 

 

Erika Tiganik, Riina Läll ja Inga Antonova taandasid end päevakorrapunkt 8 arutamisest ja selle üle 

otsustamisest. 

 

KUULATI: linnasekretär Julia Saveljeva sõnas, et Riigikogu valimise seaduse § 191 lg 1 kohaselt 

moodustab hääletamise korraldamiseks valimisjaoskonnas kohaliku omavalitsuse volikogu vähemalt 

viieliikmelise jaoskonnakomisjoni. Sama paragrahvi lg 2 kohaselt nimetab  volikogu otsusega valla- 

või linnasekretäri ettepanekul ning poliitilise tasakaalustatuse põhimõtet arvestades 

jaoskonnakomisjoni esimehe ja jaoskonnakomisjoni liikmed hiljemalt 20. päeval enne valimispäeva. 

Lg 3 kohaselt esitab poole jaoskonnakomisjoni liikmetest linnasekretär ning ülejäänud liikmed 

esitavad valimistel osalevad erakonnad. Sama paragrahvi lg 7 kohaselt kui erakondade esitatud 

jaoskonnakomisjoni liikmekandidaate on rohkem, kui on erakondadel kohti jaoskonnakomisjonis, 

nimetatakse kõik ülejäänud kandidaadid jaoskonnakomisjoni asendusliikmeteks. 

Palun linnavolikogu liikmetel kinnitada jaoskonnakomisjonide koosseisud järgmiselt: 

Valimisjaoskond nr 1 - esimees Kadi Orm, liikmed - Larissa Istsuk, Annabel Mett, Albina Noorlind, 

Inga Antonova; asendusliikmed- Jekaterina Guzek, Triin Uudeväli, Gerli Sveta Pajupuu, Margit Leet. 

 

Valimisjaoskond nr 2 - esimees Helge Salu, liikmed - Tiina Soans, Heidi Nurmela, Erika Tiganik, 

Tiiu-Ann Kaldma. Asendusliikmed - Guido Liisma, Anne Kaljuvee, Jana Väälma, Kaire Reier. 

Valimisjaoskond nr 3 - esimees Neeme Sild, liikmed - Mihhail Solovjov, Kristiine Allikvee, Aarne 

Veedla, Risto Nahkor. Asendusliikmed - Viktoria Danilova, Natalia Butšinskaja, Ksenia 

Brazovskihh, Riina Läll.                  



8 
 

Kõik liikmed vastavad seaduse nõuetele ning neil on varasem valimiste korraldamise kogemus. 

Ettekandja palus jaoskonnakomisjonide koosseisule toetust. 

  

Küsimusi ja sõnavõtte ei olnud. 

Volikogu esimees pani otsuse eelnõu hääletusele. 

 

  Otsustati (15 poolt, 3 ei hääletanud): kiita heaks otsus Jaoskonnakomisjonide moodustamine ja liikmete 

nimetamine (otsus nr 46, 31.01.2023). 

 

Päevakorrapunkt 9 

Maardu Linnavolikogu Muuga ja Maardu järveäärse piirkonna komisjon koosseisu 

kinnitamine 

 

KUULATI: Muuga ja Maardu järveäärse piirkonna komisjoni esimees Romad Filipšik esitas esildise 

komisjoni uue koosseisu kinnitamiseks. 

 

E. Kislov küsis, mis põhjusel on Margit Väikmeri komisjonist välja arvatud? 

R. Filipšik vastas, et see on tema, komisjoni esimehe, isiklik nägemus. 

 

E. Kislov soovis teada komisjoni liikmete kohta rohkem infot. 

R. Filipšik vastas, et suur enamus inimestest on Muuga ja Maardu järveäärse piirkonna elanikud.  

 

N. Degtjarenko ütles repliigi korras, et linnavolikogu eelnõud koos teiste kaasnevate dokumentidega 

on vaja korralikult ette valmistada.  

 

N. Degtjarenko küsis, kas ei oleks mõistlikum suurendada Maardu järveäärse piirkonna esindajate 

hulka komisjonis? 

R. Filipšik vastas, et tõesti võiks Maardu järveäärse piirkonna esindajate osakaal komisjonis suurem 

olla. 

 

N. Degtjarenko soovis teada, kas toimusid Maardu järveäärse piirkonna elanikega läbirääkimised, et 

selle piirkonna probleeme tuvastada ja koostada plaan selle piirkonnaga töötamiseks? 

R. Filipšik vastas, et hetkel ei saa ta sellele küsimusele vastata.  

 

I. Antonova palus põhjendada oma nägemust komisjonist. 

R. Filipšik ütles, et nagu ta juba mainis,  näeb ta just neid inimesi komisjoni liikmetena.  

 

Rohkem küsimusi ja sõnavõtte ei olnud. 

Ailar Lyra pani hääletusele kiita heaks otsus Maardu Linnavolikogu Muuga ja Maardu järveäärse 

piirkonna komisjon koosseisu kinnitamine 

 

OTSUSTATI (16 - poolt, 2 - erapooletut): kiita heaks otsus Maardu Linnavolikogu Muuga ja 

Maardu järveäärse piirkonna komisjon koosseisu kinnitamine (otsus nr 47, 31.01.2023). 

 

 

Päevakorrapunkt 10 

Maardu linna 2023. aasta eelarve III lugemine 

 

KUULATI: rahandusosakonna juhataja Jelena Visbek tegi lühiülevaate Maardu linna 2023. a eelarve 

eelnõust. 
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N. Degtjarenko küsis, miks ei ole planeeritud suurendada prügiveo summat eelarves? Kas selle 

teenuse hinnad ei tõusnud?  

J. Visbek vastas, et kõik summad on arvestatud vastavalt lepingutele.  

 

N. Degtjarenko ütles repliigi korras, et ei ole arusaadav, kas on tehtud analüüsid ja uuringud, mille 

alusel koostati vajalike prügiveoteenuste maht eelarves. 

 

14:15 E. Tiganik lahkus istungilt. 

 

E. Kislov soovis täpsustada, kui palju läheb kolmanda sektori toetuseks raha? 

J. Visbek vastas, et seletuskirjas on antavate toetuste tabel, kus on kõik kajastatud.  

 

14:17 E. Tiganik tuli tagasi. 

 

I. Antonova küsis,  kas oli eelarve koostamisel arvestatud sellega, et 1. juuli hooldekodureformiga 

suurendatakse omavalitsuse finantskoormust? 

J. Visbek vastas, et tegevus on seotud otseselt riigi toetusega. Sotsiaalosakond hakkab selleks 

reformiks ette valmistama. 

 

N. Degtjarenko küsis, mis summaga toetakse linna eelarvest MTÜ Maardu Noortekeskus? 

J. Visbek vastas, et tabelis on kajastatud info sihtotstarbeliste tegevuste toetuste kohta. 

 

N. Degtjarenko ütles oma sõnavõtus, et eelnõu arutamiseks puuduvad olulised uuringud ja analüüsid.  

 

A. Lyra tõi välja, et eelarve- ja majanduskomisjon toetab eelnõu kinnitamist. 

 

Rohkem küsimusi ja sõnavõtte ei olnud. 

Ailar Lyra pani hääletusele võtta vastu määrus Maardu linna 2023. aasta eelarve vastuvõtmine 

 

OTSUSTATI (15 - poolt, 3 - erapooletut): võtta vastu määrus Maardu linna 2023. aasta eelarve 

vastuvõtmine (määrus nr 33, 31.01.2023). 

 

 

Ailar Lyra tänas linnavolikogu liikmeid osavõtu eest ja kuulutas istungi lõppenuks.  

 

 

 

 

 

Ailar Lyra 

Esimees                                                                                             Jelizaveta Martjanova 

         Protokollija 


